
(FOTO/VIDEO)  Scena  scoică  a
Festivalului  Callatis,
fantomă  a  divertismentului
din sudul litoralului
31 martie 2025 10:47

În  1997  avea  loc,  la  Mangalia,
prima  ediție  a  Festivalului
Callatis.  În  2000  Festivalul
Callatis   s-a  mutat  pe  scena-
scoică,  creată  de  arhitectul
scenograf  Ștefan  Antonescu  și
realizată  în  Șantierul  Daewoo
Mangalia. Azi, scena scoică a ajuns
o  imagine  fantomatică,  plină  de
rugină,  mărturie  a  ceea  ce  a
îsemnat  distracția  în  sudul
litoralului.
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Deputatul  Daniel  Georgescu:
„Transmit  cele  mai  calde
urări  de  bine  comunității
musulmane din Dobrogea și din
întreaga țară!”
31 martie 2025 10:47

Deputatul  Daniel  Georgescu  a
transmis, la finalul lunii Ramadan,
cele  mai  calde  urări  de  sănătate
comunității  musulmane,  aflate  în
sărbătoare.
„La finalul lunii Ramadanului, transmit cele mai calde urări
de bine comunității musulmane din Dobrogea și din întreaga
țară!

Fie ca această perioadă de reflecție, credință și solidaritate
să aducă liniște, bucurie și împlinire în sufletele tuturor.

Ramazan Bayramınız mübarek olsun!
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Sărbători luminate alături de cei dragi!”, a transmis Daniel
Georgescu.

Primarul  comunei  Pecineaga
urează  „Sărbători  fericite!”
tuturor  credincioșilor
musulmani
31 martie 2025 10:47

Primarul comunei Pecineaga, Marian
Makkai  urează  sărbători  fericite
tuturor  credincioșilor  musulmani,
cu ocazia ramazan Bayramului.
„Cu ocazia Ramazan Bayram, vă doresc pace, sănătate și bucurie
alături de cei dragi!

Fie ca această sărbătoare sfântă să vă umple sufletele de
lumină, iar casa de belșug și armonie!

Bayramınız mübarek olsun!”, a transmis Marian Makkai.
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Taner Reșit, primarul comunei
Tuzla:  „Pentru  toți
credincioșii  musulmani:
Ramazan Bayram fericit!”
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Primarul  comunei  Tuzla,  Taner
Reșit,  transmite,  cu  ocazia
începutului  Ramazan  Bayramului,
sărbători  fericite  tuturor
credincioșilor musulmani.
„Vă  doresc  să  vă  bucurați  de  liniște  și  să  petreceți
sărbătorile  în  tihnă  alături  de  familie  și  prieteni!

Pentru toți credincioșii musulmani Ramazan Bayram Fericit!

Ramazan Bayramı Qayırlı bolsın! Ramazan Bayramı hayırlı olsun!

Eid Al-Fitr Mubarak!”
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Razii ale poliției la Limanu,
Pecineaga,  23  August,
Albești, Neptun și Costinești
31 martie 2025 10:47

Ieri, 29 martie 2025, polițiști din
cadrul  Poliției  Municipiului
Mangalia,  împreună  cu  cei  ai
Secției 2 Poliție Vama Veche – 2
Mai,  Secției  1  Poliție  Neptun  și
Secției  3  Poliție  Costinești,  au
desfășurat  acțiuni  pentru
menținerea  climatului  optim  de
ordine  și  siguranță  publică,
prevenirea  faptelor  comise  cu
violență și creșterea gradului de
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siguranță rutieră.
Polițiștii au acționat în municipiul Mangalia și localitățile
Limanu, Pecineaga, 23 August, Albești, Neptun și Costinești.

În cadrul activităților derulate, au fost verificate peste 130
de vehicule.

În  urma  neregulilor  constatate,  au  fost  aplicate  38  de
sancțiuni contravenționale, dintre care 29 pentru abateri la
O.U.G. 195/ 2002 privind circulația pe drumurile publice, 7
pentru fapte de încălcare a unor norme de conviețuire socială,
a ordinii și liniștii publice și 2 pentru alte abateri.

Valoarea sancțiunilor contravenționale aplicate este de peste
21.000 de lei.

Totodată, a fost reținut, în vederea suspendării, un permis de
conducere și au fost retrase trei certificate de înmatriculare
și un set de plăcuțe cu numere de înmatriculare.

Mâine  este  prima  zi  de
Ramazan Bayram: Ce transmite
muftiul  Muurat  Iusuf
credincioșilor musulmani
31 martie 2025 10:47
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Credincioșii musulmani sărbătoresc mâine,
30 martie 2025, prima din cele trei zile
de  Ramazan  Bayram,  sărbătoare  care
încheie  Luna  Sfântă  Ramazan.  Sunt  trei
zile  de  bucurie,  de  sărbătoare  cu
fripturi de vită şi oaie şi foarte multe
dulciuri  –  baclavale,  sarailii,  fructe
glasate,  şuberek,  geantâk  şi  multe
altele..
Prima zi de Bayram va debuta cu slujba care va fi oficiată în
toate lăcașurile de cult musulman, slujbă la care vor lua
parte bărbații. După slujbă, membrii familiilor vor merge la
cimitir pentru pomenirea celor trecuți la cele veșnice, urmând
ca mai târziu copiii să colinde din casă în casă, vestind
astfel zilele de sărbătoare și fiind răsplătiți cu dulciuri
pentru bucuria pe care o aduc gazdelor. De altfel, Ramazan
Bayramul este cunoscut și ca „Bayramul dulce”, denumire care
provine  de  la  tradiționalele  baclavale  specifice  acestei
sărbători.

„Cu ocazia încheierii Lunii Sfinte Ramazan și a celebrării
Ramazan Bayramului, transmit, în calitate de Șef al Cultului
Musulman din România, cele mai alese gânduri de bine, însoțite
de rugăciuni, tuturor credincioșilor musulmani din România și
din întreaga Lume.

Ramazan Bayramul constituie nu doar o sărbătoare religioasă,
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ci  și  un  moment  de  sinteză  spirituală,  în  care  fiecare
musulman este chemat să reflecteze asupra sensurilor profunde
ale devoțiunii, solidarității și transformării lăuntrice. Luna
Sfântă Ramazan, ca perioadă de disciplină spirituală și de
regăsire a echilibrului dintre trup și suflet, se încheie prin
această sărbătoare a bucuriei, a comuniunii și a gratitudinii.

Într-un context global marcat de provocări sociale, culturale
și morale, unitatea și continuitatea valorilor islamice rămân
repere  fundamentale  pentru  păstrarea  identității  noastre.
Islamul, ca religie a echilibrului și a rațiunii, ne învață că
adevărata transformare începe în inimă și se manifestă prin
comportamentul drept, prin respectul față de ceilalți și prin
angajamentul constant în favoarea binelui comun.

Ramazan  Bayramul  este  un  prilej  de  reafirmare  a
responsabilității morale și civice a fiecărui credincios, de
consolidare  a  legăturilor  familiale  și  comunitare,  și  de
apropiere  sinceră  de  valorile  Coranului  și  ale  tradiției
profetice.  În  aceste  zile  de  bucurie  spirituală,  suntem
chemați  să  dăm  dovadă  de  compasiune,  să  sprijinim  pe  cei
vulnerabili  și  să  cultivăm  în  viețile  noastre  virtutea
echilibrului, a răbdării și a generozității.

Adresez cu acest prilej mulțumiri tuturor colegilor imami și
membrilor  comunității  care,  prin  efort  susținut  și  cu
înțelepciune,  contribuie  la  păstrarea  și  transmiterea
valorilor islamice în societatea contemporană românească.

Rugăciunea mea se îndreaptă către Allah Preaînaltul pentru ca
această  sărbătoare  să  aducă  sănătate,  pace  interioară,
claritate spirituală și prosperitate tuturor celor care se
supun voinței Sale.

Ramazan Bayram fericit!

Ramazan Bayramîmîz qayîrlî bolsîn!

Ramazan Bayramınız mübarek olsun!



Eid Al-Fitr Mubarak!” a transmis șeful Cultului Musulman din
România, muftiul Muurat Iusuf.

Turiștii  din  sudul
litoralului  vor  putea  să
voteze la Vama Veche. Ideea
îi  aparține  viceprimarului
localității
31 martie 2025 10:47

Deputatul  Daniel  Georgescu  anunță
că, pe 4 mai 2025, vor putea să
voteze  la  Vama  Veche,  pentru
președinția  României,  inclusiv
turiștii  aflați  în  sudul
litoralului în minivacanță.
Daniel Georgescu afirmă că la Vamă va fi deschisă o secție de
votare, iar aici vor putea sî își exprime opțiunile electorale
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inclusiv turiștii:

„O idee foarte bună! Bravo, primarului Mihai Feodorof pentru
inițiativa de a deschide o secție de vot în Vama Veche, pentru
alegerile prezidențiale organizate pe 4 mai.

O idee excelentă,  mai ales în contextul în care Vama Veche
este una dintre destinațiile tradiționale pentru vacanța de 1
Mai.

Și aici o să merg și eu să votez, alături de turiști și
localnici”, afirmă deputatul de Constanța.

Pe aceeași temă:

Deputatul PSD Daniel Georgescu s-a întâlnit cu primarii din
Grădina, Vulturu, Târgușor și Ciobanu: „Constanța înapoi în
TOP!”

Deși  spune  că  organizează
ședința Consiliului Local la
Casa  de  Cultură,  site-ul
primăriei  îl  contrazice  pe
Cristian Radu
31 martie 2025 10:47
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Deși  pe  pagina  sa  de  socializare
primarul  Mangaliei  spune  că  va
repune  pe  tapet  votul  pe  buget,
într-o ședință de consiliu pe care
promite să o organizeze la Casa de
Cultură,  iată  că,  OFICIAL,  pe
mangalia.ro,  Convocatorul  ședinței
de joi, 3 aprilie 2025, arată cu
totul altceva.
Ședința de consiliu va avea tot la Club Nautic din Portul
Turistic, de la orele 16.30.

Bugetul Mangaliei, aprobat deja de consilierii PSD, USR, AUR
și un vot PNL, nu mai apare pe ordinea de zi a ședinței, așa
cum promite, pe Facebook, Cristian Radu.

Iată ce proiecte sunt propuse pe ordinea de zi:
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Polițist prins la volan fără
permis  de  conducere:  Ce
transmite  IPJ  Constanța
despre caz
31 martie 2025 10:47

Ieri, 27 martie 2025, în jurul orei
18.30,  polițiștii  din  cadrul
Poliției  Municipiului  Constanța  –
Serviciul  Municipal  de  Siguranță
Rutieră au identificat un bărbat,
de 25 de ani, care ar fi condus un
autoturism  pe  bulevardul  Tomis
având  suspendată  exercitarea
dreptului de a conduce vehicule pe
drumurile publice.
În urma verificărilor efectuate s-a constatat că acesta este
polițist, aflat în timpul liber.
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În cauză se vor efectua verificări prin structura abilitată.

„Inspectoratul de Poliție Județean Constanța se delimitează
ferm de orice activitate sau comportament care nu este în
concordanță cu legea.

În  cauză  au  fost  efectuate  primele  verificări,  polițistul
declarând că nu i s-ar fi adus la cunoștință faptul că ar avea
suspendată  exercitarea  dreptului  de  a  conduce  vehicule  pe
drumurile publice pentru perioada în curs.

Aceste aspecte urmează a fi verificate de structura abilitată
din  cadrul  Inspectoratului  de  Poliție  Județean  Constanța”,
transmit reprezentanții IPJ Constanța.

Acțiune  cu  radare  pe
bulevardul  1  Decembrie  1918
din  Mangalia:  Au  fost
aplicate  sancțiuni  de  peste
16.000 de lei
31 martie 2025 10:47
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Vineri, 28 martie 2025, polițiștii
din  cadrul  Poliției  Municipiului
Mangalia  –  Biroul  de  Siguranță
Rutieră  au  desfășurat  o  acțiune
pentru  prevenirea  accidentelor  de
circulație,  prin  depistarea  și
luarea  măsurilor  legale  față  de
șoferii  care  nu  respectă  regimul
legal de viteză.
Acțiunea s-a derulat pe bulevardul 1 Decembrie 1918, unde au
fost amplasate aparate radar.

În  urma  neregulilor  constatate  au  fost  aplicate  38  de
sancțiuni contravenționale, 26 dintre acestea fiind aplicate
pentru depășirea limitei legale de viteză, iar restul pentru
alte abateri de la regimul circulației rutiere.

Valoarea sancțiunilor contravenționale aplicate este de peste
16.000 de lei.

De asemenea, a fost reținut în vederea suspendării un permis
de conducere și a fost retras un certificat de înmatriculare.

 

ATENȚIE!  A  fost  sistată
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furnizarea  apei  potabile  în
stațiunea Mamaia
31 martie 2025 10:47

Echipele RAJA intervin astăzi – 28
martie 2025, pentru remedierea unei
avarii  survenite  la  nivelul
conductei de alimentare cu apă, cu
diametrul  de  500  mm  de  pe  bd.
Mamaia (zona Aqua Magic).
Pentru  executarea  lucrărilor,  a  fost  necesară  sistarea
furnizării apei potabile, în intervalul orar 07.30 – 16.00, în
zona  Sat  Vacanță,  dar  și  în  stațiunea  Mamaia,
inclusiv  Summerland.

Avocata  Ghiulfer  Aisun
Ismail,  acuze  la  adresa
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polițiștilor  constănțeni:
“Doar  o  palmă  v-a  dat,
doamnă”!
31 martie 2025 10:47

“Doar  o  palmă  v-a  dat,  doamnă”!
Avocata Ghiulfer Aisun Ismail de la
Baroul Constanța a povestit, într-o
postare publică, cazul unei femei
agresată de soț, acuzând polițiștii
că nu au vrut să emită un ordin de
protecție  provizoriu  pentru
victimă.
“Doar o palmă v-a dat, doamnă”!

Aceasta este replica cel mai des auzită din partea doamnelor
care  se  adresează  Secțiilor  de  Poliție,  atunci  când  sunt
victimele violenței domestice.

Ieri, o bună prietenă de-a mea a fost victima unei violențe
domestice,  în  plină  stradă  (urmărită,  lovită,  luat
telefonul…).

Ca tot omul s-a dus la o secție de Poliție, unde… domnii
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polițiști foarte doritori de muncă, dar mai ales de a apăra o
femeie i-au adresat celebra replica.

Dumnealor aveau obligația legală de a discuta cu victima, de
a-i  oferi  sprijin,  de  a  verifica  dacă  se  încadrează  în
limitele emiterii unui ordin de protecție provizoriu…. dar e
mult mai ușor să ai o astfel de atitudine și să trimiți
victima acasă la fel cum a venit.

Azi,  am  încercat  să  iau  legătura  cu  conducerea  secției
respective, cu conducerea IPJ Constanta. Toți vor petiții.

M-am săturat să tot scriu petiții, la care primim răspunsuri
în câteva luni.

Între  timp  ce  facem  cu  victimele  violenței?  Ce  facem  cu
agresorii care prind aripi când văd că nu sunt sancționați?

Ministerul  Afacerilor  Interne  aruncați  un  ochi  și  către
Constanța,  sunt  sute  de  femei  care  pleacă  din  secții  cu
această replică…. De ce? Din comoditatea unor lucrători de
poliție, din misoginismul unor domni care îmbracă uniformă.

Cine răspunde dacă agresorul mâine o vă ataca din nou pe
femeie, că tot nu a pătit prima oară nimic?

Stop violenței!

Later edit: am fost sunată de la Cabinetul IPJ Constanta, de
unde, de la o doamnă polițist am primit promisiunea că aceasta
situație va fi urmărită mai îndeaproape…. vom vedea… sper așa
să și fie!

IPJ  Constanța  a  transmis,  în  această
seară:
„Cu  privire  la  informațiile  apărute  în  spațiul  public,
referitoare la modul în care a fost gestionată de polițiști
sesizarea unei femei privind o agresiune fizică, Inspectoratul



de  Poliție  Județean  Constanța  este  abilitat  să  comunice
următoarele:

La data de 25 martie 2025, o femeie, în vârstă de 40 de ani, a
sesizat polițiștii din cadrul Secției 4 Poliție Constanța cu
privire la faptul că soțul său ar fi provocat un scandal și s-
ar fi manifestat agresiv. Plângerea doamnei a fost de îndată
înregistrată, în conformitate cu prevederile legale.

În  același  timp,  polițiștii  au  evaluat  toate  aspectele
semnalate de către persoana în cauză, în baza reglementărilor
prevăzute în OMAI 146/2018, fiind întocmit ghidul de evaluare
pentru emiterea unui ordin de protecție provizoriu. În urma
analizei  acestuia,  s-a  stabilit  că  nu  au  fost  întrunite
condițiile care să justifice un risc iminent pentru siguranța
victimei. Totodată, persoanei în cauză i-a fost înmânată o
cerere  privind  emiterea  ordinului  de  protecție  de  către
instanța de judecată.

De  asemenea,  victima  și-a  rezervat  dreptul  de  a  depune
plângere.

Dorim să precizăm că starea conflictuală este monitorizată
continuu,  iar  victima  a  fost  informată  corespunzător  cu
privire  la  drepturile  sale.  De  asemenea,  aceasta  a  fost
invitată  la  sediul  Secției  4  Poliție  pentru  clarificarea
tuturor  aspectelor  care  au  condus  la  starea  conflictuală,
urmând a se prezenta cu un avocat ales.

Conducerea  Inspectoratului  de  Poliție  Județean  Constanța  a
dispus verificări cu privire la toate aspectele semnalate,
prin structura abilitată de Control Intern”.



(VIDEO) După două mandate în
care a fost absent, primarul
Radu  a  avut  o  apariție
meteorică  la  ședința
Consiliului  Local.  A  plecat
intempestiv,  luându-și
consilierii PNL cu el
31 martie 2025 10:47

Primarul  Cristian  Radu  a  venit,
pentru  câteva  minute,  la  ședința
Consiliului Local Mangalia. Acesta
nu  a  dorit  să  asiste,  conform
legii,  la  dezbaterile  din  cadrul
ședinței, ci doar pentru a preciza
că își retrage de pe ordinea de zi
proiectul bugetului local.
Apoi, la un semn, primarul și-a luat consilierii PNL și au
părăsit sala de ședințe.
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ATENȚIE  Se  oprește  apa  în
cartierul  Palas,  mâine,  28
martie 2025
31 martie 2025 10:47

Pentru  remedierea,  în  regim  de
urgență, a unei avarii identificate
la nivelul sistemului de alimentare
cu apă de la intersecția bd. I.C.
Brătianu cu str. Slt. Gheorghe Sasu
din  mun.  Constanța,  RAJA  S.A.  va
sista  furnizarea  apei  potabile
vineri  –  28  martie  2025,  în
intervalul orar 09.00 – 12.00.
Vor  fi  afectați  de  lipsa  apei  consumatorii  din  cartierul
Palas, partea dreaptă, pe sensul de mers spre localitatea Valu
lui Traian.

Recomandăm tuturor utilizatorilor afectați să își asigure o
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rezervă minimă de apă pentru consum și uz casnic pe durata
întreruperii.

După  reluarea  furnizării,  apa  poate  prezenta  modificări
temporare de calitate, precum turbiditate sau culoare, motiv
pentru care este indicată utilizarea acesteia doar în scopuri
casnice până la limpezire.

Au  început  lucrările  de
asfaltare pe mai multe străzi
din Tuzla
31 martie 2025 10:47

Primăria  Tuzla  anunță  demararea
lucrărilor  de  asfaltare  pe  mai
multe străzi ale comunei.
Potrivit edilului din Tuzla, Taner Reșit, primele lucrări au
început pe următoarele străzi:

Jupiter;
Venus;
Saturn;
Neptun;
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Olimp;
Soarelui.

„Pentru a nu îngreuna desfășurarea activităților, vă rugăm să
nu lăsați autoturismele pe carosabil.

Revenim cu următoarele străzi în lucru.

Mulțumim pentru înțelegere!” a transmis Taner Reșit.

Șofer  fără  permis  de
conducere, prins la plimbare
cu buldoexcavatorul în Neptun
31 martie 2025 10:47

Ieri, 26 martie 2025, în jurul orei
12.30,  polițiștii  din  cadrul
Poliției  Municipiului  Mangalia  –
Secția  1  Poliție  Neptun  au
identificat un bărbat, de 36 ani,
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care ar fi condus un buldoexcavator
pe  strada  Trandafirilor  fără  a
deține permis de conducere pentru
nicio categorie de vehicule.
În urma verificărilor efectuate s-a constatat că vehiculul nu
ar fi înmatriculat.

Cercetările  sunt  continuate  de  polițiștii  din  Municipiul
Mangalia.

Duminică,  transportul
feroviar trece la ora de vară
31 martie 2025 10:47

Trecerea  la  ora  de  vară  nu
afectează circulația trenurilor de
călători de pe raza de competență a
Regionalei  CF  Infrastructură

https://editiadesud.ro/duminica-transportul-feroviar-trece-la-ora-de-vara/
https://editiadesud.ro/duminica-transportul-feroviar-trece-la-ora-de-vara/


Constanța.
Începând  de  duminică,  30  martie  2025,  în  activitatea  de
transport  feroviar  se  va  trece  la  ora  oficială  de
vară,  astfel,  ora  03.00  devenind  ora  04.00.

În  noaptea  de  29  spre  30  martie  2025,  la  nivel  național
trenurile de călători și marfă vor fi îndrumate din stațiile
de  formare,  până  la  ora  03.00,  care  devine  ora  04.00.
Trenurile care au plecări programate între orele 03.01 și
04.00 vor intra în circulație cu întârziere față de ora din
livretul de mers

Ministrul  Economiei:  „Suntem
în negocieri avansate cu un
investitor  care  să  vină  să
închirieze  Șantierul  Damen
Mangalia”
31 martie 2025 10:47

https://editiadesud.ro/ministrul-economiei-suntem-in-negocieri-avansate-cu-un-investitor-care-sa-vina-sa-inchirieze-santierul-damen-mangalia/
https://editiadesud.ro/ministrul-economiei-suntem-in-negocieri-avansate-cu-un-investitor-care-sa-vina-sa-inchirieze-santierul-damen-mangalia/
https://editiadesud.ro/ministrul-economiei-suntem-in-negocieri-avansate-cu-un-investitor-care-sa-vina-sa-inchirieze-santierul-damen-mangalia/
https://editiadesud.ro/ministrul-economiei-suntem-in-negocieri-avansate-cu-un-investitor-care-sa-vina-sa-inchirieze-santierul-damen-mangalia/
https://editiadesud.ro/ministrul-economiei-suntem-in-negocieri-avansate-cu-un-investitor-care-sa-vina-sa-inchirieze-santierul-damen-mangalia/


Autorităţile  române  de  resort  se
află  în  negocieri  avansate  cu  un
potenţial  investitor  care  să
închirieze  forţa  de  muncă  şi
facilităţile  din  Şantierul  Naval
Damen  Shipyards  Mangalia  (DSMa),
care va opera acolo şi, automat, va
menţine  activitatea  economică
pentru  a  plăti  salariile
angajaţilor.
„Încă din prima săptămână de mandat, am intrat în această
temă, care este una extrem de complicată, iar în momentul de
faţă pot să vă spun concluziile discuţiilor pe care le-am
purtat  cu  potenţiali  investitori,  cu  reprezentanţii
angajaţilor, cu reprezentanţii administratorului judiciar.

Suntem în negocieri avansate cu un potenţial investitor care
să vină să închirieze tot ceea ce înseamnă forţa de muncă plus
facilităţile de acolo, care va opera şi, automat, va menţine
activitatea economică pentru a plăti salariile către oameni.
Acesta este dezideratul pe care îl avem şi căutăm soluţii
inclusiv cu administratorul judiciar, pentru că el e cel care
astăzi  are  în  mână  administrarea  reală  a  societăţii  din
Mangalia”, a explicat ministrul Economiei, Bogdan Ivan.

În ceea ce priveşte ieşirea Damen Holding din acţionariatul
şantierului naval din Mangalia, Ivan a precizat că s-a agreat
o negociere directă cu potenţialul investitor pentru preluarea
activelor şi datoriilor.

„Din punct de vedere al exitului Damen, am convenit împreună
cu cei doi acţionari – pentru că statul nu are un atribut



direct şi este acţionar indirect, prin Şantierul Naval 2 Mai –
pe  o  negociere  directă  cu  potenţialul  investitor  pentru
preluarea activelor, dar şi a datoriilor din partea Damen
Holding”, a mai spus ministrul Economiei, citat de Realitatea
TV.

UPDATE  Apa  potabilă  este
sistată în cartierul Catanga
din Constanța
31 martie 2025 10:47

Echipele  RAJA  și  ale
constructorilor  au  lucrat
neîntrerupt  de  peste  30  ore,
depunând eforturi considerabile în
vederea  realizării  operațiunilor
pentru  conectarea  la  sistemul
centralizat  existent  a  noilor
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conducte.
În unele puncte de lucru, intervențiile au fost îngreunate
pentru că din cauza volumului mare de apă, nu s-a putut sista
furnizarea pe aceste rețele conform programului inițial, fapt
pentru care nu s-au putut executa secționările prin sudură a
componentelor vechi de la nivelul sistemului existent.

Mai mult, la punctul de lucru de la intersecția străzilor
Dionisie cel Mic cu Steagului, activitățile s-au desfășurat cu
precauție deoarece în zonă sunt pozate mai multe rețele de
utilități,  iar  schimbarea  vanelor,  mai  precis  scoaterea
acestora din sistem s-a făcut cu dificultate. Din cauza unor
cabluri de electricitate/telefonie pozate la o adâncime de
aproximativ 50 centimetri, exact în zona lucrărilor, s-a luat
decizia confecționării la fața locului a pieselor de legătură
între noua conductă și rețeua stradală, fiind realizate 2
piese de legătură în S pentru cuplarea conductelor cu diametre
de 200 și 400 mm la noua magistrală.

Pentru  finalizarea  intervențiilor,  se  lucrează  în  ritm
susținut, la fața locului fiind mai multe echipe de sudori,
pentru  ca  operațiunile  de  îmbinare  să  fie  executate  fără
întrerupere.  Imediat,  ce  se  vor  încheia  lucrările  pentru
realizarea conexiunilor finale și se vor efectua verificările
de presiune și de etanșeitate, se vor face manevrele de vane
necesare pentru umplerea instalației și intrarea în presiune.

La această oră, lucrările de conectare au fost finalizate în
restul punctelor de lucru și s-au făcut manevrele de vane
pentru reluarea furnizării apei potabile către abonați.

În  continuare,  până  la  finalizarea  intervențiilor  de  la
intersecția  străzilor  Dionisie  cel  Mic  și  Steagului,  apa
potabilă este sistată în cartierul Catanga, respectiv, zona
delimitată de str. Dionisie cel Mic – Baba Novac – Soveja –
Barbu Ștefănescu Delavrancea.



Estimăm că lucrările la acest punct de lucru vor fi finalizate
în jurul orei 10:00

Având în vedere lungimea rețelei și consumurile ce se pot
înregistra,  furnizarea  apei  va  fi  reluată  gradual  către
abonații deserviți.

La  reluarea  alimentării,  apa  poate  prezenta  modificări
temporare ale calității, cum ar fi turbiditatea și schimbări
de culoare. Recomandăm abonaților să evite consumul de apă
potabilă și să o utilizeze doar în scopuri casnice până la
limpezire.

Goldterm  Mangalia  anunță
CREȘTEREA  prețului
gigacalorei.  Asociațiile  pot
cere  sistarea  agentului
termic
31 martie 2025 10:47
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Goldterm Mangalia anunță cetățenii
orașului că, de la 1 aprilie, TVA-
ul pentru energia termică va crește
de  la  5%  la  19%.  Astfel,  o
gigacalorie  va  ajunge  la  960  de
lei.
Societatea furnizoare de agent termic de la Mangalia lasă o
portiță de scăpare pentru cei care nu își permit să achite
acest cost: asociațiile care nu mai doresc căldură de la 31
martie, pot solicita sistarea agentului termic.
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